
Protokół 	r 20/08

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy

odbytej w dniu 11 grudnia 2008 r.

Posiedzenie  Komisji  otworzył Przewodniczący  -  Pan  Marek  Olejniczak,  który  powitał

członków komisji oraz zaproszonych gości i przedstawił proponowany porządek obrad dzisiejszego

posiedzenia:

1. Ocena pracy służby zdrowia na terenie gminy.

2. Opracowanie planu pracy na rok 2009.

3. Sprawy bieżące i różne.

 
Do przedstawionego  porządku obrad radni nie mieli żadnych uwag i został przyjęty jednogłośnie.

Następnie  Przewodniczący  Komis ji  przystąpił  do  zatwierdzenia  protokółu  z  poprzedniego

posiedzenia komisji.  Dodał, że protokół był wcześniej wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy,

poza tym oznajmił,  że jest możliwość zapoznania się z protokołem w dniu dzisiejszym.

 W związku z  tym, że do protokółu  z  poprzedniego  posiedzenia  nie  zgłaszano  żadnych uwag,
protokół został przyjęty przez członków Komisji jednogłośnie. 

Ad. 1 i Ad. 3

Realizując  pierwszy punkt  obrad, Przewodniczący  Komisji  udzielił  głosu  Panu  Wójtowi,  który

nawiązał do tematu rehabilitacji  w naszym ośrodku zdrowia. W swojej wypowiedzi poinformował
Radnych, że Pan Tomasz Amraszkiewicz  – dotychczasowy rehabilit ant  miał  zawartą z ośrodkiem

umowę najmu (umowę na świadczenie usług). 

Na  rozpoczęcie swojej  działalności otrzymał fundusze z Rejonowego  Urzędu Pracy, zabiegał  on

również  zgodnie  z  wypowiedzią Pana  Wójta,  na  otrzymanie  punktów z  Narodowego  Funduszu

Zdrowia  i  dążył do wydzierżawienia  naszego  gabinetu rehabilitacyjnego,  a  co  za tym idzie  do
osiągnięcia dużego zysku z wykorzystaniem naszych gminnych urządzeń. 

W związku z tym Pan Wójt zasięgnął konsultacji Rady Społecznej i zdecydowano, że my jako gmina

również możemy prowadzić działalność rehabilitacyjną. 

W związku z powyższym, Pan Wójt oznajmił,  że zwróciliśmy się do NFZ o przyznanie punktów na

prowadzenie  zajęć  rehabilitacyjnych,  jedynym  mankamentem  w  tym  temacie  są  gabinety
rehabilitacyjne, które znajdują się na drugim piętrze.

Wobec tego, zdaniem  Pana Wójta należy poczynić starania, aby przenieść gabinety rehabilitacyjne

do pomieszczeń znajdujących się na dole, a w przyszłości zająć się wyremontowaniem budynku po

byłej pralni, gdzie mogłyby być utworzone gabinety rehabilitacyjne.

Utrzymanie rehabilit acji w rękach gminnych jest bardzo ważne, zdaniem Pana Wójta, tak jak ważne
są dla nas nasze ośrodki zdrowia, poza tym dodał, że możemy otrzymać n/t cel z NFZ  nawet do 20

tys. zł miesięcznie.  

Następnie głos  zabrał Radny Szydłowski, który zapytał Pana Wójta o nieporozumienia jakie miały

miejsce pomiędzy Panem Amraszkiewiczem, a Panem Namirowskim, który w przeszłości pracował

również jako rehabilitant.
Pan  Wójt  odpowiedział,  że Panowie  nie  mogli  się  ze sobą porozumieć  i  w konsekwencji  Pan

Namirowski zdecydował się odejść do Polimedu. 

W  tym miejscu głos  zabrała Pani Gabriela Tomczyk, która dodała, że nieprawdą jest, że Panowie

mieli zróżnicowane wynagrodzenia, ich wynagrodzenia były na takim samym poziomie.  

Odnosząc się do tematu rehabilitacji Pani Tomczyk oznajmiła, że, aby uzyskać kontrakt z funduszem
należy przenieść gabinety rehabilitacyjne na dół albo zamontować windę. 

Zdaniem Pani Tomczyk należy przystosować dół  budynku do potrzeb rehabilitacji,  a gabinety się
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tam znajdujące przenieść wyżej. 

W tym temacie głos  również zabrał Pan Olejniczak – Przewodniczący Komisji,  który poinformował,

że  odwiedził  ostatnio  gabinet  rehabilitacyjny,  rozmawiał  z  Panem  Amraszkiewiczem,  który
oznajmił,  że nie chce dalej pracować w Widawie. W związku z tym Radny Olejnicz ak stwierdził,  że

nie można robić nic na siłę, jeżeli ktoś nie czuje potrzeby, aby tu pracować nie można go  do tego

zmuszać.

Natomiast Pani Tomczyk poinformowała, że nawet w przypadku rezygnacji Pana Amraszkiewicza z

działań  rehabilitacyjnych,  nie  będziemy  mieli  żadnego  problemu,  gdyż  są  osoby  chętne  do
współpracy w zakresie nie tylko ćwiczeń rehabilitacyjnych, ale również udzielania porady lekarskiej.

Następnie  Radni  zwrócili  się  do  Pani  Tomczyk –  p.o. Kierownika  SPZOZ  o  przedstawienie

harmonogramu przyjęć pacjentów przez poszczególnych lekarzy.

Przedstawiając  żądany  harmonogram  Pani  Tomczyk  dodała,  że  jest  duże  zapotrzebowanie

mieszkańców na lekarza psychiatrę, który obecnie przyjmuje tylko 1 raz miesięcznie udzielając  ok.
30 porad.

Kontynuując dodała, że w ośrodkach zdrowia w Chociwiu i Brzykowie pracuje po 1 lekarzu. 

W  tym miejscu Radny Olejniczak zapytał jak  wygląda rozliczenie  finansowe związane pomiędzy

trzema  ośrodkami zdrowia. 

Pani Tomczyk oznajmiła, że  dotację otrzymujemy jako całość i sami rozdzielamy na poszczególne
ośrodki zdrowia.

W  tym miejscu  głos  zabrał  Pan  Wójt,  który  oznajmił,  że  w Chociwiu  ośrodek  zdrowia  jest

wyremontowany, w ubiegłym roku dokonano  również  wymiany  pieców,  dodał  również,  że dla

ułatwienia mieszkańcom został utworzony punkt apteczny.

Natomiast  na  remont  ośrodka  zdrowia  w Brzykowie należałoby  zdaniem  Pana Wójta  starć  się
również o środki unijne. 

Następnie  Przewodniczący  Komisji  Pan  Marek Olejniczak  zainteresował  się  sprawą  mieszkań

znajdujących się nad ośrodkiem zdrowia w Chociwiu.

Odpowiadając  na  powyższe głos  zabrał  Pan Wójt,  który oznajmił,  że koszty ogrzewania  ponosi

gmina, a pozostałe opłaty reguluje  Uchwała Rady Gminy. W tym miejscu Pan Wójt nawiązał  do
sprawy użytkowania przez mieszkańców garaży w Chociwiu bez ponoszenia jakichkolwiek kosztów.

Ponadto dodał, że planowane są zmiany użytkowania w budynku przedszkola w Chociwiu – grupa

AA  zostanie  przeniesiona  do  szkoły  i  tym  sposobem  zostanie  wygospodarowane  dodatkowe

mieszkanie komunalne.

Będąc  przy temacie  mieszkań  komunalnych, Pan  Wójt  prosił radnych o  akceptację  propozycji
zagospodarowania pomieszczeń w byłej szkole w Zborowie na dodatkowe mieszkania komunalne.   

Pozostając przy opłatach Pan Wójt  oznajmił,  że również sprawa opłat za odbiór ścieków powinna

ulec aktualizacji i ścieki powinny kosztować przynajmniej 6 zł. 

W tym miejscu głos zabrał Radny Szydłowski, który zwrócił się do Pana Wójta i oznajmił,  że przy

ustalaniu stawek podatku powinien być brany pod uwagę fakt, że gmina Widawa jest gminą wiejską.
W  toku dalszej wypowiedzi Pan Wójt  poinformował Radnych, że do realizacji tzw. Schetynówek

weszła  ul.  Słowackiego  w Widawie.  Nawiązując  do tego faktu, Pan Wójt  poinformował, że nasz

wniosek  znalazł się  na 17  pozycji przy 140  wnioskach  złożonych ogółem,  ponadto Pan  Wójt

oznajmił,  że będąc na spotkaniu w Zarządzie Dróg Wojewódzkich dowiedział się, że w przyszłym

roku  rozpocznie  się  budowa  drogi  Widawa  –  Rychłocice,  wobec  tego  skorzysta miejscowość
Witoldów, Kocina, Brzyków, gdzie wybudowane  zostaną zatoczki autobusowe oraz  chodniki  dla

pieszych.

W związku z tym projektem Pan Wójt  oznajmił,  że musimy przełożyć wodociąg w Widawie, który

jest położony tylko do Zakładu Energetycznego.  

Kolejno głos  zabrał Radny Szydłowski, który oznajmił,  że 20 listopada znowu doszło do zalania
osiedla w Chociwiu, w związku z tym Radny Szydłowski pytał, kiedy będzie budowana droga na

osiedlu w Chociwiu.
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Pan Wójt oznajmił,  że oby dwa osiedla tzn. Chociw i Widawa zostają zgłoszone do projektu budżetu

na 2009 rok jako  przygotowanie dokumentacji. W tym miejscu Pan Wójt oznajmił,  że w przypadku,

gdyby zagrożone było bezpieczeństwo ludzi na osiedlach można dołączyć opinię policji i starać się
wprowadzić osiedla do projektu Schetynówek. 

Następnie na posiedzenie komisji została zaproszona Pani Dorota Kaczmarek, która przedstawiła

założenia  umów  z  najemcami  lokali  komunalnych.  Oznajmiła,  że  stawki  za  1m
2  
powierzchni

mieszkania wahają się od 2,30 zł do 2,90 zł, co zawarte jest w ustawie. Pani Kaczmarek oznajmiła,

że w I kwartale 2009 roku prawdopodobnie nastąpi podwyżka opłat, ale musi być podjęta Uchwała
Rady Gminy, gdyż czas obowiązywania dotychczas obowiązującej uchwały mija. Kontynuując Pani

Kaczmarek  oznajmiła,  że  koszt  utrzymania  klatek  schodowych  rozłożony  jest  na  wszystkich

użytkowników lokali. 

Następnie głos zabrał Radny Szydłowski, który zapytał o kawałek płotu znajdującego się k. bloków

w Chociwiu, Radny dodał, że płotu tego obecnie nie ma. 
Odpowiadając na powyższe głos  zabrała Pani Dorota Kaczmarek, która oznajmiła, że drzewo, które

miało zostać wycięte (Zarząd powiatu miał  już zgodę) w czasie wiatru przewróciło się na płot i go

zniszczyło. Pani Kaczmarek oznajmiła, że jeżeli ten płot był taki ważny to  można żądać od Powiatu

jego naprawy. 

W  tym miejscu  głos  zabrał  Radny Olejnicz ak, który zapytał o  kwestię wywozu nieczystości  z
szamba znajdującego się k. bloków w Chociwiu.

Odpowiedzi  na  powyższe udzieliła  Pani  Tomczyk, która  oznajmiła,  że za wywóz  ścieków nie

obciąża się mieszkańców bloków, gdyż opłata za usuwanie nieczystości jest wliczona w cenę wody. 

W tym miejscu Pani Tomczyk przedstawiła obowiązujące trzy grupy cenowe. Są to:

– grupa G – cena wody 1,80 zł (brutto)
                 cena ścieków 2,00 zł (brutto)

grupa ta ma zastosowanie dla gospodarstw domowych, instytucji, sklepów, szkół i przedszkoli. 

– grupa P – cena wody 2,00 zł (brutto)

                 cena ścieków 5 zł (brutto)

      grupa ta ma zastosowanie dla odbiorców prowadzących działalność gospodarczą, gdzie woda
zużywana jest do celów produkcyjnych i technologicznych (np. Piekarnia, masarnia, EKO – Farb)

– grupa I – cena wody 1,80 zł (brutto)

                cena ścieków 4,60 zł (brutto) x współczynnik kory gujący 0,8

grupa ta ma zastosowanie dla odbiorców zamieszkałych w blokach przejętych po zakładzie „Terpol”

w Chociwiu
Kontynuując  Pani Tomczyk oznajmiła,  że tylko w Rogóżniu  lokatorzy płacą  indywidualnie  za

wywóz nieczystości. 

Ad. 2

Realizując drugi punkt  obrad, członkowie Komisji  opracowali  plan pracy Komisji Rewizyjnej na
2009 rok, który będzie stanowił załącznik do uchwały podjętej 30 grudnia 2008 roku.

Przedstawia się następująco:
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PLA	  PRACY

KOMISJI  REWIZYJ	EJ

	A  2009 r.

Lp. Termin Tematyka posiedzenia

Osoby

odpowiedzialne za
przedstawienie

zagadnień

1. styczeń

1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2009 r.

2. Sprawy bieżące i różne. Skarbnik Gminy

2. luty

1. Kontrola przeprowadzonych przetargów.

2. Analiza  harmonogramu  remontów  mienia

komunalnego.

3. Sprawy bieżące i różne.

Kier. Ref.

Inwestycji i

Rozwoju Reg.

Kier. ZUK

3. marzec

1. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu

gminy za 2008 r.

2. Wystąpienie  z  wnioskiem  o  udzielenie

absolutorium Wójtowi.

3. Sprawy bieżące i różne.

Skarbnik Gminy

4. kwiecień

1. Kontrola  i  ocena  pracy  Zakładu  Usług

Komunalnych.

2. Sprawy bieżące i różne.
Kierownik ZUK

5. czerwiec

1. Analiza sytuacji w zakresie oświaty w gminie.

2. Zapoznanie  się  z  planem  remontów w szkołach

w czasie przerwy wakacyjnej.

3. Sprawy bieżące i różne.

Dyrektorzy szkół

6. sierpień

1. Analiza sprawozdania z wykonania  budżetu za I

półrocze 2009 r.

2. Kontrola wybranego referatu.

3. Sprawy bieżące i różne.

Skarbnik Gminy

7.
październi

k

1. Kontrola GOPS.

2. Analiza przygotowanych projektów budowy dróg,

wodociągów.

3. Sprawy bieżące i różne.

Kierownik GOPS

Pracownik odpow.

za inwest.

8. listopad

1. Zapoznanie  się  z  działaniami  mającymi  na  celu

pozyskiwanie środków z zewnątrz.

2. Sprawy bieżące i różne.
Wójt Gminy

9. grudzień

4. Ocena pracy służby zdrowia na terenie gminy.
5. Opracowanie planu pracy na rok 2010.

6. Sprawy bieżące i różne.
Kierownik GOZ
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W związku  z  brakiem  dodatkowych pytań i wyczerpaniem  tematyki  dzisiejszego  posiedzenia,

Przewodniczący  Komisji  podziękował  wszystkim   za  udział  w obradach  i  zamknął  kolejne
posiedzenie Komisji Rewizyjnej.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała:

Emilia Konieczna                                                                          

                                                                        

                                                                         Przewodniczący

                                                                         Komisji Rewizyjnej

                                                                        

                                                                                                        Marek Olejniczak   
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